
Voorzitter. 

Bij deze wil ik graag ingaan op de vragen cq opmerkingen die vanuit de algemene beschouwingen in 

eerste termijn naar voren zijn gekomen voor wat betreft de portefeuilles die onder mijn hoede vallen. 

De antwoorden zijn naar onderwerp gerangschikt. 

 

Als eerste de stand van zaken wat betreft het doortrekken recreatieve fietsverbinding Hovergelei tot 

aan het veerpont. Vraag Beeselse lijst. 

Dit project zal in zijn geheel vertraging oplopen doordat er nog geen overeenstemming is bereikt over 

de voorwaarden voor overname van de daarvoor benodigde gronden met enkele eigenaren. 

Omdat de gronden benodigd voor de aanpassingen rondom de opstelling bij het veer reeds wel in ons 

bezit zijn wordt het project in twee delen opgeknipt. Als eerste worden de uitvoering voor de 

aanpassingen rondom het veer op dit moment uitgewerkt en daarnaast wordt het proces dat we 

moeten doorlopen om de nog niet verworven gronden als nog tegen redelijke voorwaarden in ons 

bezit te krijgen voorbereid en komen we wat dit laatste betreft hier zo spoedig als mogelijk bij u als 

raad op terug. 

Zowel de Beeselse lijst als het CDA informeren of maken opmerkingen over de aanleg van de 

recreatieve fietsroute Keulseweg. 

Hiervoor staat in het uitvoeringsplan van het GVVP nog een post van 630.000 euro opgenomen. 

Er is op dit  gebied een nieuwe ontwikkeling nl. In samenspraak met onze buurgemeente Brugge 

wordt de mogelijkheid van het verplaatsen van de grensovergang bij de Witte Stein richting Swalmen 

onderzocht. Omdat dit ongetwijfeld impact zal hebben acht het college het verstandig alleen 30.000 

euro op te nemen als voorbereiding krediet en voor 2016 een PM post. Op het moment dat er meer 

duidelijkheid is wordt voorgesteld de kader stellende discussie te voeren inclusief financiële 

randvoorwaarden. Pagina 54. 

De vraag van het CDA over de herinrichting Pastoor Vranckenlaan zou ik graag met een wedervraag 

beantwoorden. Heeft deze vraag betrekking op het wel dan niet stellen van kaders door de raad of is 

hij anders bedoeld? 

De Beeselse lijst wijst op mogelijke kansen bij nieuwe initiatieven op het gebied van her gebruik in 

combinatie met arbeidsparticipatie. Het college onderzoekt op dit moment de mogelijkheden voor een 

nieuw kringloop bedrijf/ winkel . Dit doet ze samen met een particuliere partij en de WAA. Hierbij wordt 

de door de Beeselse lijst genoemde combinatie meegenomen. Zodra hier meer duidelijkheid over is 

zullen we u uiteraard informeren. 

De Beeselse lijst vraagt naar de stand van zaken wat betreft de bibliotheek. 

Op dit moment bestaat de bibliotheek organisatie nog uit drie stichtingen een voor de backoffice, een 

voor de gemeente Beesel en een voor de gemeente Peel en Maas. Als gevolg van een forse 

bezuiniging door de Provincie op de loonkosten subsidie van 210.086 in 2014 naar 70.000 in 2015 en 

uiteindelijk nul euro in 2016 en een vermindering van de plaatselijke subsidie met 10% in 2015 is 

duidelijk geworden dat een reorganisatie onvermijdelijk was. 

De directie heeft dan ook een reorganisatie plan opgesteld met als uitgangspunt 30% personeels 

kosten reductie. De meer jaren begroting voor 2015 en 2016 laat voor de bibliotheek Reuver een 

resultaat zien van plus 11.000 respectievelijk min 2800 euro zien. Deze resultaten zijn exclusief 

eventuele incidentele afvloeiing kosten . 

Het college trekt in deze op met het college van Peel en Maas en overlegt met het bestuur van de 

bibliotheek. 

Uitgangspunten zijn hierbij. 

Behoud toekomst bestendig bibliotheek wezen.  



Geen ontslag vergoedingen door gemeenten ( provincie) 

Eerst gezond maken en dan eventueel fusie/samenwerking. 

Nieuwe meer jaren begroting van de bibliotheek is uitgangspunt. 

We denken als colleges pro actief mee over het borgen van de toekomst en bieden daar 

ondersteuning voor aan. ( heidag,doorlichting.) 

De VLP vraagt het college voor het zomerreces 2015 een nieuw accommodatiebeleid aan de raad 

voor te leggen. 

Het college zou dit graag in een breder verband nl. het project blijvend voorzien oppakken. Kort 

gezegd welke functies,  voorzieningen  op welk niveau en waar willen we naar de toekomst toe 

behouden en wie heeft daar welke rol in Gebouwen zijn hier een middel en geen doel op zich bij. 

Gezien het groot aantal belanghebbende waaronder natuurlijk ook verenigingen het zorgvuldig proces 

wat hier voor nodig is en de ervaringen van andere gemeenten die zo’n proces al doorlopen hebben 

leert dat een half jaar voor dit soort trajecten echt te kort is 

Dit alles met het doel om geen sub optimalisatie maar integrale oplossingen te realiseren. De stichting  

sportbeheer heeft ons overigens al en dan citeer ik letterlijk “” deze discussie op te starten en in een 

breder perspectief te plaatsen”. Deze vraag gesteld. 

Als laatste maakt de PvDA  opmerkingen over kunst en cultuur en kunst in de openbare ruimte en stelt 

hier een vraag over. 

Het college zou hier bij willen opmerken dat het cultuurbeleid in zijn algemeenheid nooit het 

exclusieve domein van een partij is geweest en ook nu niet is. Daarnaast is het verstandig 

onderscheid te maken in kunst en cultuur in zijn algemeenheid en kunst in de openbare ruimte en 

kunst in zijn algemeenheid.. Deze laatste is een veel breder begrip   

Kunst in de openbare ruimte. 

Op dit moment beschikken we nog steeds over de reserve kunst in openbare ruimte die gevoed wordt 

door de 1% regeling. De hoogte van deze reserve is per 31-12-2014 69.988,64 euro. Dit jaar werden 

daar een gedenksteen ongeluk veer en het statieportret burgerzaal uit bekostigd. 

In het kader van steeds meer loslaten, eigen initiatief van burgers en sturen via groen ziet het college 

dit voor het jaar 2015 en mogelijk verder als een uitstekende leertuin. 

Concreet er is budget mensen kom met goede ideeën.    

Daarnaast voegen wij een groot gedeelte van de subsidie die voorheen naar een partij ging toe aan 

de subsidie pot sociale verrijking. Dit met dezelfde achtergrond gedachte. 

Kortom we zien 2015 als overgangs jaar  

Als laatste zou het college naar aanleiding van opmerkingen door de PvDA willen opmerken dat het 

begrip duurzaam meer omvat dan bomen en groen hoewel zeer belangrijk en dat hier wel degelijk 

voortvarend aan gewerkt wordt.,  

Tot zover mijn antwoorden in eerste termijn. 

Ton Reijnders.    
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